
Amir Fazlić 

Nezadovoljan odgovorom, obnovio inicijativu upućenu Vijeću ministara BiH na 24. sjednici 

Predstavničkog doma, održanoj 15. 3. 2012. Inicijativa je glasila: 

„Da Vijeće ministara BiH uradi standardizaciju po pitanju broja zaposlenih administrativnih 

radnika na svim nivoima vlasti od općine, kantona, entiteta i državnih institucija (kroz 

zakonsko rješenje).“ 

Poslanik Amir Fazlić istakao je sljedeće:  

„Nisam zadovoljan odgovorom, očekujem da će Vijeće ministara BiH raditi na ovom 

problemu. Može se uraditi standardizacija od općina do svega, može se uraditi jedan inicijalni 

materijal o kojem ćemo voditi raspravu (...) hoćemo i dalje biti najveći, imati najveću 

potrošnju, budžetsku potrošnju za finansiranje administracije. To je bio moj cilj, a odgovor je 

zaista, evo da uzmemo da je novi saziv Vijeća ministara, da uzmemo da će eventualno možda 

doći i do rekonstrukcije, pa će ti reformski procesi brže krenuti, pa ću ja ponovo obnoviti to 

pitanje.“  

 

 


